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W nawiązaniu do artykułu opublikowanego na naszych łamach: Istebna: Problem z
odśnieżaniem, do naszej redakcji dotarło stanowisko Wójta Gminy Istebna Pani Łucji
Michałek, które publikujemy w całości poniżej.

W nawiązaniu do wypowiedzi Pana Ryszarda Krzywonia – Zastępcy Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Cieszynie oświadczam, że gmina Istebna nieustannie podejmuje działania mające na celu zapewnić przejezdność na
lokalnych drogach. W tym celu współpracujemy i jesteśmy w stałym kontakcie z wykonawcami usługi odśnieżania
na drogach gminnych.

Natomiast od samego początku wzywamy do realizacji działań w zakresie odśnieżania dróg i chodników
powiatowych oraz wojewódzkich na terenie gminy Istebna Powiatowy Zarząd Dróg w Cieszynie oraz Wojewódzki
Zarząd Dróg w Katowicach, którzy są ich właścicielami. Wskazane podmioty realizują usługę na podstawie umów
zawartych z wykonawcami: na terenie gminy Istebna usługę wykonuje konsorcjum Firm; na drogach powiatowych
PHU Sebastian Gazurek z Jaworzynki, drogach wojewódzkich Mirotrans Sp. z o.o. z Jaworzynki. Warto jest
podkreślić, że oferowaliśmy możliwość wsparcia, lecz bez zgody zarządy chodników nie możemy tego uczynić. Z
własnej inicjatywy dwóch prywatnych właścicieli posiadających sprzęt do odśnieżania wykonało na własny koszt
odśnieżanie chodników w okolicy Szkoły Podstawowej nr 1 w Istebnej oraz Szkoły Podstawowej nr 1 w Koniakowie,
aby uczniowie tych szkół mogli bezpiecznie dojść do placówek. Jako gmina nie możemy bez zgody ZDP i ZDW takich
działań prowadzić. Ze strony Urzędu Gminy na bieżąco informowaliśmy o konieczności usunięcia śniegu z
chodników, wskazywaliśmy również miejsca, gdzie można śnieg wywieść z chodników powiatowych i wojewódzkich.

Aktualna sytuacja pokazuje, że każdy zarządca drogi boryka się z problemami usunięcia śniegu oraz ponosi z tego
tytułu koszty finansowe. To jednak nie upoważnia kogokolwiek do sugerowania braku współpracy ze strony gminy
Istebna. Postuluję, aby Zarząd Dróg Powiatowych podjął odpowiednie działania w zakresie odśnieżania chodników
zgodnie z umową, którą zawarł z wykonawcą usługi odśnieżania dróg powiatowych na terenie naszej gminy.

Łucja Michałek
Wójt Gminy Istebna
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